



Wednesday March 7<sup>th</sup>, 2018

أولياء أمور الطلبة المحترمين

تحية طيبة وبعد

### KAA Night:

KAA Night was postponed to this coming Friday March 9<sup>th</sup> from 3:30-5:30 pm, it is an informative night for Parents and Middle & High School students **that Focuses on IB MYP and IB Diploma Programs**. Please see **attached** document for more information.

If you still didn't have the chance to complete the brief survey please take a moment to do so. Please use the link below to access the survey:

<https://goo.gl/forms/X0eq6O4HZM1TSo6l2>

تم تأجيل لقاء طلاب وأهالي المرحلتين المتوسطة والثانوية لتزويدهم بالمعلومات التي تتعلق بنظام البكالوريا ليوم الجمعة الموافق 9 مارس 2018 بعد الدوام الدراسي من الساعة الثالثة والنصف وحتى الساعة الخامسة والنصف مساءً. الرجاء الاطلاع على **المرفق** للحصول على مزيد من المعلومات.

في حال عدم القيام بتعبئة الاستبيان الرجاء الذهاب الى الرابط التالي:

<https://goo.gl/forms/X0eq6O4HZM1TSo6l2>

### Graduation Picture Day:

Graduation Picture day for **senior girls** will be on Monday March 12<sup>th</sup>, each student will take two pictures. Please make sure that the students are present on that day and dressed in modest formal clothes and black shoes. Students must bring in their picture forms completed with the payment included on the form. Also students are requested to submit the payments for the graduation gowns, caps and sashes which is \$60 payable by check to KAA.

يوم التصوير:

سيتم تصوير الخريجات يوم الاثنين الموافق 12 مارس، الرجاء التأكد من حضور الطالبات الى المدرسة في هذا اليوم والالتزام بزي محافظ وحاء أسود. الرجاء تعبئة الاستمارة وإرسال المبلغ المطلوب الموضح في الاستمارة قبل يوم التصوير بالإضافة الى ارسال مبلغ \$60 رسوم زي التخرج والقبعة.

## Message from the School Nurse:

### Head Lice School Policy:

Students diagnosed with live head lice and nits will be sent home immediately. The student will need to be treated by over-the-counter or prescription products to kill head lice and may return to class after appropriate treatment has begun. Parent must send in the empty packaging of the over-the-counter or prescription product upon their child's return. The child will be checked by the school nurse before the child can return back to class.

### قمل الرأس:

الطلاب الذين تم تشخيصهم بقمل الرأس سيتم الاتصال بأولياء أمورهم لإعادتهم الي المنزل فورا. ويجب على الأهل علاج القمل بالمنتجات الطبية الخاصة للقضاء على القمل قبل ان يتمكن الطالب من العودة إلى المدرسة. كما يتعين على الوالدين ارسال عبوة المنتج فارغة عند عودة الطالب الي المدرسة وسوف يتم فحص الطالب من قبل ممرضة المدرسة قبل السماح له/لها بالعودة إلى الفصل الدراسي وذلك لعدم انتشار العدوى بين الطلاب.

## Message from the Library:

- The Spring Scholastic book fair will be held from April 13th to 19th. More information available at <https://www.kaa-herndon.com/library.html>

تم تحديد معرض الكتاب من 13-19 ابريل 2018، لمزيد من المعلومات الرجاء زيارة الرابط:

<https://www.kaa-herndon.com/library.html>

## Heritage Day:

Heritage day will be on Monday March 19th and KAA wants to celebrate all the rich cultural backgrounds of our students and staff members. We are asking all students to wear their traditional clothes, bring items which reflect their rich culture such as posters, costumes, small pieces of furniture, and traditional food to share with their classmates. Please label all items brought from home with your child's name and grade level.

تحدد نشاط يوم التراث في يوم الاثنين الموافق 19 مارس 2018، على الطلاب ارتداء الزي التقليدي واحضار أي مقتنيات شخصية ترمز الى تراثهم مع ضرورة كتابة اسم الطالب/الطالبة والمرحلة الدراسية عليها.

## Spirit Day:

Spirit day for 7<sup>th</sup> through 12<sup>th</sup> grades will be on April 13<sup>th</sup>, and Field day for 5<sup>th</sup> & 6<sup>th</sup> grades will be on May 2<sup>nd</sup>. We will be collecting \$20 from each student in (5<sup>th</sup> through 12<sup>th</sup> grades) for the spirit day shirt and rides. Please send exact amount in an envelope with your child's name and grade level no later than March 16<sup>th</sup>.

تحدد نشاط اليوم المفتوح يوم الجمعة 13 ابريل 2018 للمراحل الدراسية (7-12)، ويوم الأربعاء 2 مايو 2018 للمراحل الدراسية (الخامس والسادس). الرجاء ارسال مبلغ \$20 مع ابنكم/ابنتكم في ظرف عليه اسم الطالب/الطالبة والمرحلة الدراسية قبل يوم الجمعة الموافق 16 مارس 2018، وذلك رسوم التي شيرت والألعاب.